



European Credit Transfer System (ECTS)

ECTS 1 FRAN

Comprendre les ECTS (European Credit Transfer System)

Les universités européennes utilisent le système européen de transfert de crédits (ECTS) qui est différents de celui utilisé à Glendon (York University).

6 ECTS = 3 crédits à Glendon.

Pour déterminer les crédits, la pratique actuelle est d'arrondir vers le haut ou d'arrondir vers le bas en fonction d'un multiple de trois cours crédités. Si un étudiant reçoit l'équivalent de 1,5 crédit York, nous arrondissons à 3 crédits. Si l'étudiant reçoit moins de 1,5 crédit York, nous arrondissons à 0 crédit.

La conversion des crédits ECTS aux crédits de York ne se fait pas cours par cours. Le total des crédits ECTS réussis sera divisé par 2 pour obtenir le nombre de crédits équivalents à York/Glendon.

Exemple 1

L'étudiant reçoit au total 55 crédits ECTS de l'université d'accueil, ce qui équivaut à 27,5 crédits à York ($55 \div 2 = 27,5$). L'étudiant bénéficiera de 27 crédits INEX. Les crédits York sont arrondis à 27 car l'étudiant est inférieur au point médian d'un cours de trois crédits à York.

(Justification: moins de 1,5 crédit York est arrondi à 0 crédit.)

Exemple 2

Un étudiant a complété avec succès un total de 57 crédits ECTS, ce qui équivaut à 28,5 crédits à York ($57 \div 2 = 28,5$).

L'étudiant recevra 30 crédits INEX. Les crédits York sont arrondis à 30 car en plus de recevoir 27 crédits, il a également reçu 1,5 crédit (point médian d'un cours de trois crédits à York) pour un total de 28,5.

(Justification: l'équivalent de 1,5 crédit à York est arrondi à 3 crédits.)



European Credit Transfer System (ECTS)

ECTS 2 ENGL

Understanding ECTS (European Credit Transfer System)

European universities use the European Credit Transfer System (ECTS) which differs from the credit system that is used at Glendon (York University).

6 ECTS = 3 credits at Glendon.

In determining credits, the current practice is to round up or round down based on a multiple of three credit courses. If a student receives the equivalent of 1.5 York credits, we round up to 3 credits. If the student receives fewer than 1.5 York credits, we round down to 0 credits.

The conversion of ECTS credits to York credits is not done on the course per course basis. Total successful ECTS credits will be divided by 2 to obtain York / Glendon equivalent credits.

Example 1

A student receives a total of 55 ECTS from the host university which would be the equivalent of 27.5 credits from York ($55 \div 2 = 27.5$). The student will be granted 27 INEX credits. The York credits are rounded down to 27 because the student is less than midpoint of a three credit York course.

(Rationale: fewer than 1.5 York credits are rounded down to 0 credits.)

Example 2

A student has successfully completed a total of 57 ECTS which would be the equivalent of 28.5 York credits ($57 \div 2 = 28.5$).

The student will be granted 30 INEX credits. The York credits are rounded up to 30 because in addition to receiving 27 credits, he also received 1.5 credits (midpoint of a three credit York course) for a total of 28.5.

(Rationale: the equivalent of 1.5 York credits are rounded up to 3 credits)